
Strib Havn Bestyrelsesmøde 29. januar 2025 kl. 18:30 til 20:50 i 
klubhuset 

Referat 

Til stede: 

Bestyrelsen - Martin Vasarhelyi (MV), Mads M. Hansen (MMH), Jørgen Rasch (JR), Henrik 
Johansen (HJ)  

Suppleanter - Frank Nielsen (FN) og Axel Iversen (AI) 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

1.1 Referater af tidligere bestyrelsesmøder blev underskrevet. 

2.  Oplæg fra Projektgruppen   

Lars Kjærbølling orienterede om gruppens arbejde. Dan Hasløv (DH) har 
udarbejdet en ny skitse, der blev fremlagt. Gruppen er ikke færdig med at prioritere 
de mange forslag. Næste møde 4.2 om bl. a. fondsmidler. Andelshaverne indkaldes 
til et møde 25.2 hvor ét projekt præsenteres. Gruppen samler input fra dette møde 
samt SRK. DH vil estimere en pris for projektet. Møde med Sabine (Middelfart 
kommune) om fondsfinansiering er ikke endeligt fastlagt. På GF vil projektet blive 
gennemgået af DH støttet af slides. Gruppen har endnu ikke udarbejdet det 
endelige beslutningsforslag. Havnen betragter gruppens orientering som et 
foreløbigt forslag.  

Fra Havnen 

3.1. Ny havnefoged ordning (MMH/JR) 

Efter ønske fra andelshavere fremsætter bestyrelsen beslutningsforslag om ordningen til 
GF. MMH og JR vil informere om hvordan gruppen af frivillige vil løse de daglige opgaver. 
MMH og JR holder møde med gruppen af frivillige havnefogeder 12. februar. Budget for 
2025 udarbejdes før GF. 

3.2 Tildeling af vandpladser 2025 (MMH/JR) 

Mail om tildelte pladser udsendes til alle lejere i denne uge. Et møde med Susanne er 
aftalt i uge 8, hvorefter fakturaer udsendes senest ultimo feb. Liste over lejere uden andel 
vil blive fremsendt til Strib Bådeklub. 

3..3 Skinner & nedramning  



Vestafjord har nedrammet 12 skinner på det sydlige molehoved. Færdiggørelse af arbejdet 
sker ved opgrabning af sten fra havbunden og evt. nye sten. Arbejdet udføres  efter 
regning. Der er 8 skinner på lager og en dykkerundersøgelse skal afklare om der er behov 
for at købe flere skinner på nuværende tidspunkt 

3.4 Både på autocamperpladser. 

Ved indgåelsen af lejekontrakter  for landpladser 2024/25 er den seneste dato for 
søsætning ikke gjort klart. Lejere på autocamperpladser gøres opmærksom på, at 
pladserne skal være ryddet senest 1. maj.  

4..  Økonomi -update (HJ) 

2024 regnskab svarer til Budget 

Budget for 2025 baseret på 2024 regnskabet og de ændrede forhold er udarbejdet. 

4.2 Tilskud offentlige toiletter (JR) 

JR har ved drøftelse med kommunens entreprenørafdeling (administrerer bl.a. 
kommunens havne) fået tilbudt at tilskuddet forøges til 18.000 kr. Tilskud over dette beløb 
kræver behandling i Teknisk Udvalg (politikere). Enighed om at acceptere det tilbudte 
beløb, der er større end en ren prisindeksering. 

5. Strib Bådeklub (JR+MMH) 

Efter en drøftelse af resultatet af et dialogmøde med Strib Bådeklub (SBK), var der 
enighed om tilbyde SBKs ungdomsafdeling at anvende et areal på havnen herunder et 
skur uden vederlag, mod at SBK overtager al rengøring af toiletterne i Klubhuset. JR 
skriver til SBK. Fremover skal alle aftale mellem klubben og havnen laves skriftligt så der 
undgås usikkerhed om indhold 

5. Generalforsamlingen 15. marts 2025 

JR spørger Hans Andersen om han vil påtage sig dirigenthvervet. 

6. Eventuelt 

MMH forspørger på at tage kontakt til Strib Handelsliv og hygge for at starte dialog 
omkring afviklng af Gademarked 25, på havnen. 

Ligeledes beder MMH om at tage kontakt til GUF vedr. sommerkoncert på havnen. 

MMH vil opstarte dialog med Grundejerforeningen “Ved Fyret” efter begges 
generalforsamling, om opstart af samarbejde omkring projekt spuns i Nordhavn. 

7. Næste møder 

26.februar kl.18:30, 3.marts kl.18 og 17.marts kl.19 (generalforsamling) alle i klubhuset. 



Strib 29. januar 2025 

Jørgen Rasch 

 


